
 
 
 
 

Ze zasedání 
zastupitelstva 
obce Vintířov 

15.5.2023 
 

 
Navržený program jednání: 

 
1. Zahájení zasedání zastupitelstva. 

2. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 

odst. 1 zákona o obcích) 

a zapisovatele. 

3. Schválení programu jednání.  

4. Kontrola usnesení z minulého 

zasedání zastupitelstva obce.  

5. Výroční zpráva o činnosti 

školských zařízení MŠ a ZŠ za 

školní rok 2022/23. 

6. Mateřská škola Vintířov – 

povolení výjimky z počtu dětí ve 

třídách pro školní rok 2023/24. 

7. Kulturní akce v měsíci 06-12/2023 

a stav jejich příprav. 

8. Účetní závěrka Základní školy 

Vintířov za rok 2022. 

9. Účetní závěrka Mateřské školy 

Vintířov za rok 2022.  

10. Stav a průběh investičních akcí 

pro rok 2023. 

11. Projednání výsledku kontroly 

hospodaření a závěrečného účtu 

obce za rok 2022, schválení účetní 

závěrky. 

12. Přezkoumání hospodaření obce za 

rok 2023 soukromým auditorem. 

 

         New design 

 
 
 

 
 
 

13. Smlouva o zřízení věcného 

břemene-služebnosti č. IV-12-

0018939/1, název stavby: 

Vintířov, SO, p.p.č. 399/2, kNN.  

14. Smlouva o zřízení věcného 

břemene-služebnosti č. IV-12-

0020231, název stavby: Vintířov, 

č. parc. 78 kNN. 

15. Memorandum o společném 

postoji k podpoře transformace a 

rozvoji regionu Sokolovsko. 

16. Smlouva o spolupráci při zajištění 

zpětného odběru a zařazení místa 

zpětného odběru do obecního 

systému odpadového 

hospodářství. 

17. Projednání žádosti o pronájem 

nemovitosti, pozemků p.p.č. 

487/1, 475/1 a 449/1 v k. ú. 

Vintířov u Sokolova/ pacht. 

18. Sokolovská vodárenská s.r.o., 

rozhodnutí o zvýšení základního 

kapitálu společnosti převzetím 

vkladové povinnosti obce Citice a 

města Loket ke zvýšení jejich 

vkladů, a to peněžitými vklady, a o 

částce, o kterou se zvýší základní  
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kapitál společnosti a o lhůtě pro 

převzetí a splnění vkladové 

povinnosti.  

19. Odpadové hospodářství obce v 

roce 2022. 

20. Návrh rozpočtové změny č. 

1/2023. 

21. Záměr zřízení práva stavby na 

pozemcích p.p.č 170 o výměře 

11 181 m2, p.p.č. 173/1 o výměře 

948 m2 a p.p.č. 173/2 o výměře 

161 m2 pro akci „Fotbalové šatny 

TJ Baník Vintířov – novostavba“ a 

další majetkové a finanční 

vypořádání.  

22. Různé. 

a) Problematika divokých prasat 

v obci. 

23. Diskuze. 

24. Usnesení. 

 

 

Na vědomí: 
 

 

▪ Se společností O.K. – Soft Sokolov 

s.r.o. se sídlem Tyršova 695, 431 

11 Jirkov, IČO: 04618394 byla dne 

17.4.2023 uzavřena smlouva na 

přístup a používání softwaru 

Windomy se službou Optimum. 

 

▪ Ukončena příkazní smlouvy ke dni 

30.4.2023 dohodou se společností 

ABRI, s.r.o. vykonávající činnost 

pověřence pro ochranu osobních 

údajů. 

 

▪ Uzavřena příkazní smlouva o 

výkonu funkce pověřence GDPR a 

poskytování poradenské činnosti 

s Mgr. Danielem Tomínem, IČO: 

07084307 se sídlem Karla Čapka 

1408, 356 01 Sokolov.   

 

▪ Dne 3.4.2022 se uskutečnilo 

plánované setkání s kronikářkou 

obce paní Svobodovou, kdy došlo 

k odsouhlasení textu do kroniky 

za rok 2022, kterému byli 

přítomni starosta a místostarosta.  

 

▪ K dnešnímu dni má obec Vintířov 

na podílových fondech u KB 

prostředky ve výši 26 340 317,31 

Kč. 

 

▪ Příští zasedání zastupitelstva obce 

se uskuteční v pondělí 26.6.2023. 

 

▪ Dne 12.5.2023 byla v lokalitě 

malého lesoparku instalována 

sestava herních prvků od firmy 

BONITA za částku 57 499,20 Kč vč. 

DPH.  

 

▪ Mateřská školka Vintířov bude 

v době letních prázdnin v termínu 

od 17.7. do 11.8.2023 uzavřena. 

S termínem uzavření byli rodiče 

v čas seznámeni. Nehledě na to, 

že se počítá s plánovanou 

rekonstrukcí vnitřních prostor ze 

strany zřizovatele. 

 

▪ Dne 16.5.2023 se uskutečnilo 

setkání se zástupcem 

autobusového dopravce 

společnosti LIGNETA ve věci 

dopravní obslužnosti obce.  

 

▪ Dne 18.5.2023 se uskutečnilo 

mimořádné jednání rady svazku 

Mikroregionu Sokolov-východ 

v Sokolově, přítomen jednání za 

obec bude starosta obce. Hlavní 

bod jednání je realizovaná akce 

Cyklostezka Chodov-Loket přes 

Nové Sedlo – i: etapa vč. návrhu 

dalšího postupu vůči 

poskytovateli dotace aj. V této 

záležitosti se uskutečnilo jednání 

rady svazku dne 13.4.2023. 
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▪ Dne 26.4.2023 se uskutečnilo 

jednání dozorčí rady obchodní 

společnosti Komunální odpadové 

společnosti, za obec byl jednání 

přítomen starosta obce.  

 

▪ Dnem 31.5.2023 končí na základě 

svého rozhodnutí ve své funkci 

správcové společenského sálu a 

přísálí paní Alena Rajturová, která 

svou funkci vykonávala dlouhých 

22. let.  

 

▪ Dne 12.4.2023 byl starosta obce 

Vintířov přizván na jednání na 

Městský úřad Chodov, ve věci 

řešení odtoku dešťových vod ve 

vztahu ke stavbou chodníku osada 

Chranišov. Přítomni jednání byl  

starosta a místostarosta města 

Chodova, starosta města Loket a 

projektantka, která zpracovává 

možná řešení vznikajících 

problémů.    

  

▪ Dne 31.6. 2022 se uskutečnilo 

setkání v sídle Policie ČR, 

územního odboru Sokolov, všech 

představitelů místní samosprávy v 

rámci obcí s rozšířenou 

působností v Sokolově a Kraslicích 

s představiteli Policie ČR. Za obec 

se setkání zúčastnil starosta.  

 

▪ Dne 11.5.2023 byla řešena 

porucha na horkovodním potrubí 

do výměníkové stanice od 

redukční stanice z důvodu 

poruchy, uniku vody a vyvěráním 

na povrch. Byly provedeny 

nejnutnější práce pro zajištění 

dodávek tepla a na den 15.5.2023 

byla naplánována oprava. Občané 

byli o opravě informováni 

dostupnými prostředky. Oprava 

probíhala od 7.00 do 18.00 hodin.  

 

▪ Na základě žádosti Asociace 

rodičů a přátel zdravotně 

postižených dětí v ČR, z.s. klub 

RADOST, Barákova 23 Prostějov 

věnována částka 2 000, - Kč.  

 

 

Ze zasedání 
zastupitelstva 
obce Vintířov 

26.6.2023 
 

 
Navržený program jednání: 

 
1. Zahájení zasedání zastupitelstva. 

2. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 

odst. 1 zákona o obcích) 

a zapisovatele. 

3. Schválení programu jednání.  

4. Kontrola minulých usnesení 

(včetně projednání a rozhodnutí o 

odložených usneseních 

z předcházejících zasedání 

zastupitelstva obce)    

5. Stav a průběh investičních akcí 

v rok 2023, stav jejich příprav a 

schválení záměrů.  

6. Projednání a schválení zprávy o 

uplatňování Územního plánu 

Vintířov č. 1 za období 2015-2023, 

vč. schválení člena zastupitelstva 

určeného pro spolupráci 

s pořizovatelem, projekční 

kancelář a pokyny pro zpracování 

návrhu změny č. 1 ÚP Vintířov v 

rozsahu jejího zadání. 

7. Projednání a schválení Výroční 

zpráva o činnosti a hospodaření 

Vintířovské teplárenské a 

majetkové společnosti s.r.o. za 

rok 2022. 

8. Kulturní akce – aktuální informace 

o stavu jejich příprav. 

9. Smlouva o smlouvě budoucí o 

zřízení věcného břemene a 

dohody o umístění stavby č. IV-

12-0020609/SOBS VB/01 Vintířov, 

parc. 475/15, KNN. 

10. Projednání žádosti o pronájem 

nemovitosti, pozemků p.p.č. 



 
- 3 - 

 

487/1, 475/1 a 449/1 v k. ú. 

Vintířov u Sokolova/ pacht. 

11. Darovací smlouva č. 9/DD/2023 

s Krajskou správou a údržbou 

silnic Karlovarského kraje na 

bezplatný převod nemovitých 

věcí, kde obdarovaným je obec 

Vintířov, jedná se o části pozemků 

p.p.č. 97/8 o výměře 30 m2, p.p.č. 

97/9 o výměře 17 m2, p.p.č. 

97/10 o výměře 8 m2, p.p.č. 

145/20 o výměře 288 m2, p.p.č. 

373/5 o výměře 462 m2, p.p.č. 

373/6 o výměře 144 m2, p.p.č. 

411/6 o výměře 179 m2 a p.p.č. 

411/7 o výměře 105 m2, vše 

v katastrálním území Vintířov u 

Sokolova.  

12. Projednání a schválení dodatku č. 

1 k veřejnoprávní smlouvě o 

vytvoření společného školského 

obvodu. 

13. Projednání a schválení Obecně 

závazné vyhlášky obce Vintířov č. 

2/2023, kterou se stanoví část 

společného školského obvodu 

základní školy. 

14. Projednání výsledku provedené 

veřejnoprávní kontroly u subjektu 

TJ Baník Vintířov. 

15. Projednání žádostí správců 

sportovního centra o bezplatný 

pronájem baru a dále možnost 

pronajmout prostor 

ricochetového kurtu pro 

skupinové cvičební lekce.   

16. Projednání výše prostředků na 

nákup propagačních předmětů 

obce. 

17. Projednání navýšení úhrady a 

změny způsobu stravného 

zaměstnancům obecního úřadu. 

18. Projednání podmínek vyhlášení 

výzvy na nového správce 

společenského sálu a přísálí.  

19. Různé. 

a) Rozpočtová změna 2/2023. 

b) Kamerový systém obce.  

c) Přijatá opatření k nápravě 

zjištěných chyb a nedostatků 

z přezkoumání hospodaření 

za rok 2022. 

20. Závěr, diskuze:  

21. Usnesení. 

 
 

Na vědomí: 

 
▪ Na základě žádosti předložené 

ředitelkou Základní školy Vintířov 

byla starostou obce odsouhlasena 

odměna z prostředků kraje. 

 

▪ Na základě žádosti předložené 

ředitelkou Mateřské školy Vintířov 

byla starostou obce odsouhlasena 

odměna z prostředků kraje. 

 

▪ Dne 6.6.2023 se uskutečnilo 

příjemné setkání s paní Alenou 

Rajturovou, která ukončila 

31.5.2023 funkci správce sálu a 

přísálí. Ze strany obce obdržela 

drobný dar a velké poděkování za 

mnohaletou práci pro obec.  

 

▪ Dne 15.6.2023 se uskutečnilo 

zasedání valné hromady partnerů 

MAS Sokolovsko o.p.s., 

v kulturním sále obce Rovná u 

Sokolova za obec byl zasedání 

přítomen starosta obce.  

 

▪ Na základě žádosti, věnován 

finanční dar ve výši 2 000,- Kč 

základní organizaci Českého svazu 

včelařů se sídlem Vintířovská 899, 

357 35 Chodov IČO: 69979235 na 

činnost.  

 

▪ Na základě projednávaného bodu 

ZO ze dne 15.5.2023 se 
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uskutečnilo setkání se zástupci 

mysliveckého spolku Chodov-

Lomy, z.s. a mysliveckého spolku 

Loket-Pískový Vrch, z.s. působící 

v našem katastru. Tématem byla 

problematika divokých prasat 

pohybujících se po obci. 

 

▪ Dne 8.6.2023 se uskutečnila valná 

hromada společnosti SUAS 

Skládková, s.r.o., jimž je obec 

Vintířov akcionářem. Tématy bylo: 

účetní závěrka společnosti, plán 

investic aj. Za obec byl přítomen 

starosta s místostarostou obce.  

 

▪ Dne 12.6.2023 se uskutečnila 

valná hromada společnosti 

Komunální odpadové společnosti, 

jimž je obec Vintířov členem. 

Tématy bylo: účetní závěrka 

společnosti, volba nových členů 

do orgánů společnosti aj. Za obec 

byl přítomen starosta obce.  

 

▪ Dne 14.6.2023 se konalo jednání 

finančního výboru obce Vintířov.  

 

▪ Dne 19.6.2023 se uskutečnilo 

setkání se starosty senátního 

obvodu č. 2 v Březové u Sokolova. 

Tématy: dotační tituly MMR pro 

obce a města, komunikace a jejich 

plánované opravy, kdy jednání byl 

mimo jiné přítomen ředitel KSUS 

pan Jiří Šlachta. Za obec byl 

setkání přítomen starosta.  

 

▪ K dnešnímu dni je na podílových 

fondech vedených u KB částka 26 

543 646,44 Kč. 

 

▪ Ve Sportcentru došlo k 

modernizaci vybavení kardiozóny 

o dva nové stroje. Po jednání 

s dodavatelskou firmou 

Insportline byla vyjednána sleva 

ve výši 15.000,-Kč. Náklady na 

vybavení kardiozóny tedy klesly 

z původních 119.000,-Kč na 

104.000,-Kč. 

 

▪ Dne 16.6.2023 se uskutečnilo 

jednání se zástupcem ČSOB ve 

věci nabídky na zhodnocení 

volných finančních prostředků 

obce Vintířov. 

 

▪ Dne 27.6.2023 se uskutečnilo 

řádné zasedání rady svazku 

Mikroregion Sokolov – východ na 

MÚ Loket, kde bylo jedním z bodu 

jednání realizace akce cyklostezka 

Chodov – Loket přes Nové Sedlo. 

Za obec byl účasten jednání 

starosta obce. 

 

▪ Dne 29.6.2023 se uskutečnilo 

zasedání valné hromady 

Vodohospodářského sdružení 

měst a obcí Sokolovska a valná 

hromada obchodní společnosti 

Sokolovská vodárenská s.r.o. 

v kulturním domě na Březové, 

účasten jednáním byl starosta 

obce.  

 

▪ Počet dětí přijatých pro školní rok 

2023/2024 v MŠ je 19 dětí. 

V mateřské školce zůstává 19 dětí 

a odchází 21 dětí. 
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Marcela Kotová 
 

Mateřská 
škola 

 

HURÁ NA PRÁZDNINY 

Tento školní rok přinesl nejen dětem, ale i 
nám dospělákům spoustu zážitků. Do akcí 
jsme se snažili zapojit i rodiče a myslím, že 
úspěšně.  Pestrý program plný odměn 
jsme si mohli dovolit díky pěknému 
finančnímu rozpočtu pro naší MŠ od 
našeho zřizovatele. Velmi děkujeme, že 
našim dětem tolik dopřáváte. Takové 
možnosti jiné mateřské školy opravdu 
nemají a my si toho moc vážíme.  
V březnu předškoláci navštívili místní 
knihovnu a ukázkovou hodinu v ZŠ 
Vintířov- děkujeme paní knihovnici  
Krakové a paní učitelce Šíchové. V dubnu 
začali naši předškoláci s paní uč. 
Nimrichterovou připravovat školkovou 
zahrádku. Záhony nám vybudoval pan 
školník Fečo-moc děkujeme. Na zahrádce 
si děti vysázely kořenovou zeleninu, 
bylinky atd. Úrodu si pak budou moci 
ochutnat jak v syrovém stavu, tak v 
teplých pokrmech, které nám připraví 
paní kuchařky.  
Také jsme za spolupráce některým 
maminek, tet a babiček uspořádali akci 
Čaroděnické řádění - Děkujeme za pomoc 
paní Bařinové,Cibulové, Kotoučkové, 
Krakové, Sukové, Špačkové a Vázlerové. 
Akce se konala v lesoparku za pomoci   
 
 

 
pana V. Tokára, který nám připravil oheň 
na opékání vuřtů - děkujeme. 
V květnu oslavíme na zahradě MŠ Den 
rodin na akci „Báječná rodina“. Společně 
se ZŠ se zúčastníme divadelního 
představení v KAHANU „Průzkumníci v 
přírodě“. 
V měsíci červnu si užijeme výlet do 
Bečova, kde budeme obdivovat krásy 
botanické zahrady, děti čeká pohádka a 
vyrábění. Den dětí si děti oslaví na 
zahradě MŠ, kde je čeká skákací hrad, 
mlsání a soutěžení. Posledními akcemi 
jsou Předprázdninové rozloučení a 
Rozloučení s předškoláky. 
Mateřská škola postupně mění svou tvář 
od materiálního zabezpečení přes 
pedagogický proces. 
Svými okrasnými malůvkami působí 
vesele, má spoustu hraček, didaktických a 
digitalizačních pomůcek. Ve školce je 
úžasná parta lidí, kteří se vzájemně 
podporují a pomáhají si. Pedagogové se 
stále vzdělávají. Do akcí se zapojují nejen 
děti s rodiči, ale i většina zaměstnanců 
MŠ. Rodiče velmi dobře spolupracují, děti 
do školky chodí rády. Spoustu z nich dělá 
velké pokroky, dosahuje skvělých 
výsledků, a to je to, o co usilujeme. 
LETNÍ UZAVŘENÍ MŠ 
O letních prázdninách je v plánu velká 
rekonstrukce umýváren a kabinetů. 
Provoz bude náročnější, ale výsledek 
určitě bude stát za to. Naše školka bude 
zase o kus krásnější - děkujeme našemu 
zřizovateli. 
MŠ BUDE UZAVŘENA OD 17.7. 2023 DO 
11.8.2023  
Na závěr bych chtěla z celého srdce 
poděkovat za skvělou spolupráci celému 
kolektivu MŠ Vintířov, paní ředitelce 
Kokešové i ostatním pedagogům ZŠ 
Vintířov, panu starostu Chocovi a všem 
dalším zaměstnancům OÚ, paní knihovnici 
Krakové a samozřejmě i rodičům.  
 
Přejeme vám krásné léto plné sluníčka a 
zážitků.  
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Mgr. Marcela Kokešová 
 

Základní 
škola 

 
Ve středu 17.5. 2023 slavnostně složili 

prvňáčci a prvňačky před svými rodiči, 

nejbližšími příbuznými a před zraky a 

ušima paní Pickové a pana Ziky svůj slib 

čtenáře, že si budou každodenně večer 

před spaním číst. ☺  

Po složení slibu se někteří žáčci a žákyně 

spolu s rodiči odebrali do místní knihovny, 

kde obdrželi čtenářský průkaz.  

 

 

Většina dítek přišla do 1. ročníku jako 

nečtenáři a všichni jsou nyní schopni si 

„něco zajímavého“ přečíst, což dokázali i 

při pasování na čtenáře.    

Věříme, že jim nadšení pro knihu vydrží. 

Prostřednictvím knihy si děti rozvíjí nejen 

svou slovní zásobu, ale i představivost a 

fantazii.  

 

 

Doufáme, že čtenáři budou příjemnou 

místní knihovnu s příjemnou paní 

knihovnicí pravidelně navštěvovat 

k vypůjčení si zajímavých titulů, a to nejen 

pro letní prázdninové čtení u vody. ☺ 

 

Závěr školního roku byl pro prvňáčky ve 
znamení výletů. Mohlo by se zdát, že jsou 
výlety místo školy, ale není tomu tak, jsou 
naopak v rámci školy, v rámci učiva a 
mezipředmětových vztahů.  

Děti si zážitkem aktivně osvojí vše, co se 
teoreticky učí v lavicích.  
11.5. jsme se společně s páťáky vypravili 
do Techmánie v Plzni, kde si děti 
„osahaly“ svět prostřednictvím 
interaktivních modelů. 30.5. jsme 
navštívili s druhou třídu outdoorové a 
indoorové zábavné dětské centrum  
 
 
Fantazie v Sokolově, kde se prvňáčci 
vyřádili sportovně. 31.5. jsme se vydali za 
kulturou do KASSu Chodov na 
animovanou pohádku Náměsíčníci a na 
Den dětí jsme opět zabrousili do Sokolova, 
tentokrát na gymnázium, kde si děti znovu 
osahaly základy programování při práci 
s ozoboty a nově i s chromebooky. 
 
 
Při všech těchto výpravách děti uplatnily 
zásady slušného chování, bezpečnosti, 
odpovědnosti samy za sebe a své věci a 
nabyly spoustu nových dovedností a 
zážitků.   
Přiblížili jsme jim, že učení není mučení, 
ale že jde škola hrou a mnoho věcí si 
vyzkoušely děti „na vlastní kůži“, což jim 
„pod kůží“ zůstane déle. ☺ 
 
 
Všechny tyto výpravy měly děti hrazené 
z projektu Vintířov 2022, který bude 
pokračovat i v příštím školním roce. Již 
nyní se těšíme na září a plánované 
poprázdninové výpravy do ZOOPARKU 
Chomutov (13.9.) a do našeho hlavního 
města (21.9.), kde osobně stoupneme na 
místa, o kterých se učíme v učebnicích. 
 

 

Za 1. ročník Simona Šíchová 

Chaloupková a Jitka Drofová 
 
 
Ke Dni dětí navštívila druhá třída hernu 
FANTAZII v Sokolově. Děti zde strávily celé 
dopoledne, dostaly pitíčko, hranolky, 
sušenky a KINDER vajíčko. Celá akce byla 
hrazena z projektu a děti měly vše 
zdarma. Výlet se nám všem moc líbil a 
užili jsme si to. 
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V pondělí 26.6.-29.6.2023 odjíždí druhá 
třída na školní výlet do přírody na Boží 
Dar. Budeme ubytovaní v penzionu a celý 
výlet budeme mít v pirátské režii.  
 
Akce je hrazena z projektu a děti mají 
ubytování, stravu i dopravu zdarma. Moc 
se všichni těšíme☺ 
 
V pondělí 12.6.2023 celá škola podnikla 
výlet do Staré Role na farmu Kozodoj. 
Doprava byla hrazena z prostředků 
karlovarského kraje.  
 
Žáci byli po třídách rozděleni do skupin a 
v každé skupině se naučili něco nového. 
1.+2. třída byla ve skupině hospodářských 
zvířat. Měla možnost si na zvířata 
sáhnout. 3.třída byla ve skupině Výroba 
mýdel a vyráběla domácí mýdla. 4. třída 
měla na starosti Vodu, řeku a její využití. 
5. třída pekla domácí chléb.  
 
Výlet byl velmi příjemný a povedený. 
V závěru jsme zvířátkům dali suché 
pečivo, ovoce a zeleninu, které jsme jim 
dovezli. 
 

Za kolektiv ZŠ,  

Mgr. Petra Šimková 
 
 
Školní výlet – 3. ročník ZŠ 
 
Blíží se nám konec školního roku, a to je 
doba spojená se školními výlety. Letos 
díky různým dotačním projektům 
pojedeme na tři výlety.  
 
Jeden už máme za sebou – exkurzi na 
farmu „Kozodoj“ poblíž Karlových Varů. 
Vyráběli jsme tam mýdla a měli 
doprovodný program, kde jsme si 
prohlíželi zvířata a povídali si o nich. 
Dětem i nám se tam moc líbilo.  
Ještě nás v posledním týdnu čekají výlety 
do Bečova a Svatošských skal, kam se moc 
těšíme. 

 

Za kolektiv ZŠ,  

J. Hetfleišová 
 

TŘÍDNÍ VÝLETY 4. ROČNÍK 
 
Čtvrtý ročník letos absolvoval dva výlety. 
Při prvním, jednodenním jsme prošli 
nejstarší části města Loket, navštívili hrad 
s komentovanou prohlídkou a přednáškou 
o životě obyvatel ve středověku. Druhý 
výlet byl třídenní v horském městečku 
Pernink.  
První den jsme vyšli na Blatenský vrch, ze 
kterého jsme sestoupili do „Vlčích jam“ a 
podívali se do blatenského muzea.  
Druhý den jsme šli pěšky přes Abertamy 
do štoly Mauricius, kde se ve středověku 
těžil cín. Děti byly velmi nadšené z večerní 
bojové hry v perninkském parku, ve které 
jsme si připomněli všechny důležité 
poznatky z výletu.  
Oba výlety měly souvislost s 
probíraným učivem vlastivědy. 

     

Za kolektiv ZŠ,  

Mgr. Monika Kindlová 
 

 
Třídní výlety žáků 5. ročníku 
 
V letošním roce jsme s pátou třídou 
absolvovali ne jeden, ale rovnou tři školní 
výlety. Na první jsme se vypravili již 
v květnu společně s 1. třídou.  Jeli jsme do 
Plzně do Techmánie.  
 
Děti si mimo jiné zkusily naprogramovat 
Ozobota, sledovaly pokusy s tekutým 
dusíkem, podívaly se do planetária a 
mnoho dalšího.   
 
Druhý výlet jsme si naplánovali do 
Mariánských Lázní. Nejprve jsme navštívili 
park Boheminium, kde děti s nadšením 
sledovaly zmenšeniny hradů a zámků. 
Dolů do města nás odvezla lanovka.  
Tam jsme si prohlédli kolonádu a výlet 
příjemně zakončili u zpívající fontány. 
Do třetice jsme si vyjeli společně se 3. 
třídou do Bečova.  
 
Prohlédli jsme si zámek a navštívili 
botanickou zahradu. Cestou zpět nás ještě 
čekal výšlap na krásenskou rozhlednu.   
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Poslední zvonění žáků 5. ročníku 
 
Pět let na ZŠ Vintířov uteklo dětem jako 
voda. Nyní je čas se rozloučit. Žáci páté 
třídy si připravili pro své spolužáky 
závěrečné vystoupení.  
 
Nacvičili zpívání dvou hezkých písniček, 
dva tance a divadelní představení O 
Dvanáctkovi.  
Také předvedli, že umí jako správní páťáci 
vytvořit rozlučkovou prezentaci.  
Co k tomu dodat?  
 
Na každém konci je hezké, že něco 
nového začíná. Přeji všem dětem, aby se 
jim dobře dařilo na školách, kam se po 
prázdninách chystají. Aby na maximum 
dokázali zúročit všechny znalosti a 
schopnosti, které si odnášejí z naší školy 
s sebou.                                 

                                                                                                                                                    

Za kolektiv ZŠ,  

Nina Kačírová 
 
Nové webové stránky ZŠ 
 
Od dubna 2023 jsou v provozu nové 
webové stránky školy, které jsou již plně 
funkční i v mobilní verzi.  
 
Na webových stránkách lze získat 
informace nejen o aktuálním dění v naší 
škole, ale také důležité dokumenty a 
tiskopisy ke stažení.  
 
Za zhlédnutí také stojí fotogalerie 
jednotlivých tříd, zájmových kroužků a 
školní družiny.  
 
A pokud rodiče neví, co budou mít jejich 
děti ve školní jídelně k obědu, najdou tam 
i tuto „důležitou“ informaci ;). 
 

Za ZŠ Vintířov K. Mottlová 
 
Výlet školní družiny za léčivými prameny 
Karlových Varů 
 
26. 6. 2023 - vedro k padnutí, ale i přesto 
byl výlet za léčivými prameny Karlových  
 

Varů parádní. Ochutnali jsme jich docela 
dost, ale všech 13 využívaných k léčbě 
nezvládl asi nikdo (a pověstný 14. pramen 
si dali po příjezdu domů pouze ti plnoletí 
:).  
 
Všichni účastníci zájezdu si zaslouží velkou 
pochvalu, protože během „putování“ 
nachodili 12 km, nikdo nezakňoural a po 
návratu do Vintířova vypadali spokojení – 
tak snad to nebyla jen má domněnka☺. 
 

Za ŠD Klára Mottlová 
 

 

Poděkování 
 
V závěru tohoto školního roku bych chtěla 
poděkovat všem pedagogickým i 
provozním zaměstnancům ZŠ Vintířov za 
jejich celoroční nelehkou práci. 
 
Zároveň děkuji zaměstnancům MŠ a ŠJ, 
místním organizacím i členům školské 
rady za spolupráci s naší školou. 
 
Mé poděkování patří také zástupcům 
našeho zřizovatele – OÚ Vintířov za 
velkou podporu rozvoje školství a 
vzdělávání. 
 
Všem našim žákům i občanům Vintířova 
přeji hezké léto plné sluníčka a pohody.    
        
    

Mgr. Marcela Kokešová, ŘŠ   
                                                                                          
 
Zahájení nového školního roku 
2023/2024 
 
Nový školní rok 2023/2024 bude zahájen 
v pondělí 4. 9. 2023 v 8.00 v parku u 
Základní školy Vintířov.  
 
Srdečně zveme také rodiče a rodinné 
příslušníky nových prvňáčků. 
        
   

Mgr. Marcela Kokešová, ŘŠ 
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Pavel Vašek 
 

Fotbalový 
klub 
 
VINTÍŘOVSKÝ 
FOTBAL 
2022/23 
Na minulý 
velice úspěšný 
ročník jsme 
chtěli herně i 
výsledkově navázat i v nové sezóně.  
Chtěli jsme atakovat přední příčky tabulky 
krajského přeboru.  
Bohužel realita byla úplně jiná. I díky 
velkému počtu zranění, která se táhla 
celou sezónou jako červená nit jsme se 
předsezonním cílům ani nepřiblížili. 
Sezónu jsme zakončili na desátém místě, 
což bylo velké zklamání. Navíc po sezóně 
odešlo několik důležitých hráčů a čeká nás 
přestavba mužstva, která se snad podaří.  
 
Na druhou stranu se musím zmínit velice 
kladně o naší mládeži.  
Máme u mládeže tým trenérů, který 
funguje velice dobře, děti je mají rádi a 
respektují je i rodiče. Právě zájem rodičů 
je dalším pozitivním faktorem, který nám 
dělá radost.  
Výsledkově to zatím není to pravé 
ořechové, ale zájem dětí v naší obci o 
fotbal je to, co nás nabíjí, protože oni jsou 
budoucnost fotbalu v obci a garancí, že 
fotbal ve Vintířově bude dále fungovat. 
 
Všechny tyto nezdary i klady přebíjí v 
současné době stavba nových kabin 
Baníku, které rostou na místě těch 
původních. Věříme, že tento nový objekt 
bude po dokončení zdárně sloužit dalším 
generacím vintířovského fotbalu. 
Na závěr bych chtěl popřát všem 
občanům naší obce příjemné léto. 
 

 

 

Zdeněk Kraka 

              & 

Ing. Denisa Stellnerová 
 

Klub 
stolního 
tenisu 
 

 
 
 
V červnu náš oddíl ukončil sezonu 
2022/2023.  
 
Tato sezona se nám podařila uzavřít 
s vynikajícími výsledky.  
V soutěži divize, kterou jsme hráli první 
rok, se nám podařilo, přes obrovskou 
snahu splnit nastavený cíl, a to 
nesestoupit.  
 
 
V krajském přeboru druhé třídy jsme 
dokázali s 19 výhrami a jedinou prohrou 
obsadit první místo, a zajistit si tak postup 
do krajského přeboru první třídy. 
 
  
Naše třetí družstvo, které startuje 
v soutěži okresní přebor, dokázalo ve 
všech 10 zápasech vyhrát vše bez 
zaváhání.  
Zajistilo si tak postup do soutěže krajský 
přebor druhé třídy.  
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Naše čtvrté družstvo, za které nám startují 
děti a začínající hráči, sice žádný zápas 
nevyhrálo, ale potenciál těchto hráčů je 
veliký, a proto se předpokládá, že se do 
budoucna určitě zlepší. 
 
 
Když to shrneme, tak jsme měli opravdu 
vynikající sezonu.  
Do příštího ročníku budeme nastupovat 
ve všech soutěžích konaných 
v Karlovarském kraji: 
 

soutěž DIVIZE 
 

 

soutěž KRAJSKÝ PŘEBOR 

1. TŘÍDY 
 

 

soutěž KRAJSKÝ PŘEBOR 

2. TŘÍDY 
 

 

OKRESNÍ PŘEBOR 
 
Jako jediný oddíl v Karlovarském kraji 
máme tímto zastoupení v každé soutěži, 
která se v tomto kraji hraje.  
 
 
Na to jsme opravdu velice hrdí. Děkujeme 
všem naším stolním tenistům za 
příkladnou práci, kterou v tomto ročníku 
odvedli.  
 
 
Těšíme se na další sezonu a věříme, že 
naše výkony budou nadále růst ve všech 
soutěžích, které jsme si vybojovali.  
 
 
Rádi bychom rozšířili řady našich 
sportovců, a proto vyzýváme mladší i 
starší ročníky, přijďte na některý námi 
pořádaný turnaj nebo na naše tréninky: 
 
  

Pondělí od 16:30 do 20:00 h 

 

Středa od 16:30 do 20:00 h 

Pátek od 16:30 do 20:00 h 
 
Každý bude vítaný. 
 
Pochvala náleží také mladým stolním 
tenistům.  
 
Ti se prezentují především o víkendech ve 
všech bodovacích republikových, 
krajských a okresních turnajích.  
 
K naší radosti si vybojovali a přivezli do 
klubu spoustu pohárů, medailí a diplomů, 
a to i ty nejvyšší mety.  
 
Na republikových turnajích nás zastupuje 
většinou nyní už 14letý Karel Stellner také 
s výbornými výsledky.  
 
Toto dělá dobré jméno nejenom oddílu, 
ale především naší obci, která už není 
v tom stolně tenisovém okruhu napříč 
republikou tak neznámá. 
 
Závěrem bychom chtěli poděkovat naším 
zastupitelům obce a Baníku za podporu 
sportu, bez této podpory nelze dosahovat 
takových krásných výsledků.  
 
 
Moc si toho vážíme, neboť si 
uvědomujeme, že na této úrovni se u nás 
stolní tenis historicky nikdy nehrál.  
 
 

Děkujeme všem příznivcům 

ping pongu a těšíme se na 

Vaši účast ve sportovní hale. 
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DDaallššíí  rrooččnnííkk RRoocckkffeessttuu  VViinnttíířřoovv  
proběhne v sobotu 

19.8.2023 od 14 hodin na tréninkovém fotbalovém hřišti. 
 

Můžete se těšit na kapely: 

 
 

Vstupné činí 150 Kč v předprodeji a 200 Kč na místě. Jako každý rok mají 
děti do 150cm výšky v doprovodu platící dospělé osoby, držitele průkazu 
TP, ZTP a ZTP/P vstupné zdarma. 
Předprodej vstupenek bude spuštěn od července v Turistickém 
informačním centru Chodov a na OÚ Vintířov. 
Bližší informace a časy vystoupení jednotlivých kapel budou průběžně 
doplněny. 

Jste srdečně zváni. 
 

 
 

Hornický den proběhne v sobotu 16. září na tréninkovém fotbalovém 
hřišti. Více informací naleznete na zadní straně občasníku.
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Miroslav Balatka, senátor 
 
Dejme prostor mladým 
lidem - jak vylepšit 
místo kde žijí? 
Šikovní mladí lidé často odchází z našeho 
regionu studovat a pak už se sem nevrací. 
A to je opravdu problém, hlavně do 
budoucna. Bez dostatku mladých 
vzdělaných lidí vázne rozvoj regionu, po 
všech stránkách. Ptám se vždy, když 
navštívím nějakou základní nebo střední 
školu, kdo z nich tu chce zůstat, a moc se 
jich nehlásí. Když ale dostanou prostor 
vyjádřit se k místu, kde žijí, vymyslet, jak 
ho vylepšit, aby se jim zde líbilo, začnou se 
dít věci. Byl jsem svědkem prezentace 
projektů žáků 9. tříd 6. ZŠ “Vylepši 
Sokolov” a bylo to velmi zajímavé a rád 
bych vám o tom napsal. 
Projekt vymyslela paní učitelka Tereza 
Hošmanová po mých návštěvách školy, 
kdy jsem společně se žáky mluvil o volbě 
povolání. Snažil jsem se jim přiblížit moje 
dvě profese. Co dělají zeměměřiči, co je 
katastrální mapa, kde všude je zeměměřič 
a geodézie potřeba a potom také co dělají 
politici. A co to politika, jak komunální, ale 
také krajská a celostátní, vlastně je. Jaké 
je být zastupitelem nebo senátorem, jak 
demokratická politika funguje, a také jak 
může politika měnit a vylepšovat život 
kolem nich. A ptal se jich, co by chtěli ve 
městě zlepšit, co se jim nelíbí, jak by si 
představovali místo kde žijí.  
Projekt "Vylepši Sokolov" paní učitelky byl 
z mého pohledu výborný nápad a byl jsem 
moc rád, že jsem se představení projektů  
samotnými žáky mohl zúčastnit. A měl 
jsem tak příležitost si jejich často velmi 
propracované nápady a představy 
poslechnout a vidět. Žáci přemýšleli nejen 

o tom, co by se jim v Sokolově líbilo, ale 
zároveň uvažovali také o ekonomice 
navržených projektů, o jejich umístění 
nebo o energiích. Zajímavá byla i šířka 
záběru. Od praktických vylepšení 
městského mobiliáře na konkrétních 
místech, přes kulturně sportovní akce, 
prostory pro setkávání teenagerů, 
vybudování discgolfového hřiště, 
knihovny nebo propracovaného 
parkoviště, až po rekonstrukci hotelu 
nebo konkrétní staré průmyslové budovy 
v nedalekém Dolním Rychnově. 
Rekonstrukce by budově vdechla nový 
život a smysl, jako takovému zábavně 
kulturnímu komunitnímu centru s 
kavárnou na střeše. Projekty jsme spolu s 
žáky bodovali, což bylo pro mne velmi 
těžké, všechny nápady byly opravdu 
zajímavé a vítězové byli podle mého 
všichni. Nejvyšší počet bodů získala 
nakonec vize na využití staré průmyslové 
budovy v Dolním Rychnově. Pro vítězný 
tým jsem měl připravený dort a i 
vzhledem k tomu, že všechny projekty 
byly zajímavé a užitečné, jsem byl rád, že 
se o něj se spolužáky podělili. A nebyl to 
ledajaký dort, byl od paní Jany Polcarové z 
Březové, která upekla a věnovala jiný 
neuvěřitelný dort v podobě velkého 
českého lva nově zvolenému prezidentovi 
Petru Pavlovi, když tu byl v únoru na 
návštěvě. 
Tvořivá atmosféra, spolupráce, kreativita, 
zájem o naše město a život v něm, to 
všechno mne u těch deváťáků velmi 
potěšilo. Jestli jsou mladí lidé naše 
budoucnost, pak nemám strach. Je ale 
podstatné, aby se k nám do regionu po 
vystudování škol vraceli. Mají to tu rádi, to 
bylo vidět. A to je dobře.  
Přemýšlení o vylepšení města, kde 
vyrůstají a které znají, může být dalším z 
pout, které je tu může udržet. A pokud je 
"necháme" my politici - možná se politiky 
v budoucnu stanou i někteří z těchto 
mladých lidí - realizovat jejich sny a 
nápady, bude to přínosné pro nás 
všechny. Bylo by podle mého dobré, aby si 
odnesli to, že v regionu kde žijí, je o 
realizaci jejich snů a o seberealizaci jich 
samotných zájem. 
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Poplatek za svoz odpadu 
Upozorňujeme vlastníky nemovitostí, že v 
souvislosti s platbami poplatku za svoz 
odpadu již nejsou rozesílány složenky. 
Veškeré platební údaje potřebné 
k provedení úhrady poplatku jsou na kopii 
objednávky svozu.  
V případě, že cenu nebo variabilní symbol 
nebudete znát, najdete je pod čísly 
popisnými na webových stránkách obce: 
www.vintirov.cz/služby-
odpady/odpadové hospodářství nebo 
zavolejte na tel. 352665416, rádi Vám 
data poskytneme.  
Splatnost poplatku je do 31. července 
2023. Místní poplatek lze uhradit 
bankovním převodem nebo v pokladně 
Obecního úřadu Vintířov, buď v hotovosti 
nebo platební kartou.  
Ke každé platbě je nutno uvést variabilní 
symbol.   

 
Obchůzková cesta 2023 
Přijďte se projít novým úsekem 
obchůzkové cesty, který vznikl v místě, 
který mnozí občané neformálně využívali 
řadu let, ale bohužel v nepříznivém počasí 
se stával neprůchodný. 
Nyní tomu tak již není a citlivým zásahem 
do krajiny se povedlo 
zpřístupnit široké veřejnosti krásné místo 
v naší obci. 
Cesta vybízí k příjemným procházkám 
se čtyřnohými mazlíčky 
s možností se posadit na lavičky a 
relaxovat. 
Cesta není krátká, ani dlouhá, ale počítá 
se s jejím prodloužením. 
Začíná anebo končí od garáží v blízkosti 
technických služeb až pod panelový dům 
s č.p. 164-165, kde navazuje na již 
existující komunikace poblíž mateřské 
školky. 

 

SPORTCENTRUM 
Vintířov  
UPGRADE 2023 
Přijďte se protáhnout, zacvičit a udělat 
něco pro své zdraví a dobrou náladu.  
Stále se snažíme vylepšovat naše služby 
pro Vás, tak abyste byli spokojení,   
a tak ve Sportcentru došlo k modernizaci 
vybavení o nové adaptéry a pomůcky. 
 
Také kardiocentrum nyní disponuje 
dvěma novými stroji. 
Čeká na Vás nový běžící pás a eliptický 
trenažér.  
 
Do budoucna máme naplánované další 
inovace, které budeme postupně 
realizovat a věříme, že je budete vnímat 
pozitivně. 
 
Stále je co vylepšovat a Vaše případné 
nápady nebo poznámky rádi uvítáme. 

Informace o změně 
správce sálu a 
kontaktu při 
pronájmu sálu a 
přísálí 
Od 1. června 2023 dochází ke změně 
správce sálu a tím zrušení telefonního 
kontaktu. 
 
Sál a přísálí je možno rezervovat na mailu 
spolecenskysal.vintirov@gmail.com. 
Zasláním vašeho požadavku Vás budeme 
kontaktovat a až po složení kauce 2 000 Kč 
bude sál závazně rezervován. 
 
Bližší informace budou zájemcům zaslány 
na mail. 
 

mailto:spolecenskysal.vintirov@gmail.com
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Knihovna uzavřena 
od 1. července do 21. 
srpna 2023 
 
Místní knihovna bude v době 
od 1. července do 21. srpna 2023 
mimo provoz z důvodu čerpání dovolené. 
 
 

Stavba TJ Baník 
Vintířov 
 
Letošní nevětší a nejnáročnější stavbou 
realizovanou z prostředků obce je 
bezesporu novostavba TJ Baník Vintířov. 
Každý z nás tak máme jedinečnou 
možnost vidět změnu, kdy v místech 
bývalého objektu TJ Baník, který byl 
tvořen z vícero přístaveb, vzniká zcela 
nová moderní budova, sportovní stánek, 
našich fotbalistů.  
Myšlenka s tímto záměrem se vyvíjela 
postupně od roku 2018, kdy byl vyřčen 
první požadavek na zvětšení vnitřních 
prostor budovy. S tímto se pracovalo a 
z jednou z možností byla stavba další 
přístavby, která by snad mohla uspokojit 
nároky na dnešní potřeby tohoto sportu. 
Bohužel vznikaly další otázky, např. co se 
zastaralými vnitřními prostory stávající 
budovy, kterých by se nedotkla stavební 
činnost při stavbě další z přístaveb. 
Nakonec by se přece jen muselo k jejich 
řešení přistoupit min. z technických 
důvodů za nemalé náklady. Jak 
řešit trhliny na venkovní fasádě, jak řešit 
tepelné ztráty budovy a zvýšené náklady 
na její vytápěn aj.  
Proto se nakonec přistoupilo k variantě 
postavit na místě stávajících objektů, 
které tvořili jeden celek, zcela novou 
moderní budovu, která by řešila všechny 
současné problémy a také všechny tech. 
požadavky moderní stavby.  
V této věci byl osloven projektant pan Ing. 
Potužák, který má v naší obci „na svědomí 
stavbu Sportcentra“ a hlavně má s tímto 
druhem staveb osobní zkušenosti. 
V prvopočátku projektování vznikla 
varianta patrové budovy, která byla 
nakonec přehodnocena a vznikl návrh 

přízemní budovy s kterým se dále 
pracovalo.  
Bohužel přišel rok 2020, ve kterém se vše 
normální vytratilo. Mnoho věcí a záměrů 
se stávalo zbožným přáním bez konce. 
Proto se i tento projekt opozdil a až nyní 
se naplno rozjel pracovní ruch i přesto, že 
se nám nakonec nepovedlo získat 
prostředky z dotačního titulu NSA. 
Stavební práce se naplno rozjely 9.5.2023 
po předání stavby vítězné firmě STABIA 
s.r.o. z Chebu a objekt nabírá 
vyprojektovaných proporcí. Vše zatím běží 
bez problémů a předpokládaný termín 
dokončení stavby je listopad 2023.  
 

 
 

Sokolovská uhelná, 
právní nástupce, a.s. 
Oznámení o obnovení části plynárenského 
provozu. 
Společnost Sokolovská uhelná, právní 
nástupce, a.s. bude během měsíce 
července 2023 obnovovat provoz části 
plynárny v areálu ve Vřesové. Půjde 
maximálně o 4 generátory z původního 
počtu 26. 
Generátory budou provozovány při 
snížených provozních parametrech 
(zejména desetkrát nižší tlak). 
 
Ve zmíněném období je možno očekávat 
zvýšenou pachovou postižitelnost i ve 
větší vzdálenosti od areálu zpracovatelské 
části Sokolovské uhelné, právní nástupce, 
a.s., ve Vřesové. Obyvatelé obcí v okolí 
nemusí mít při tomto omezeném provozu 
obavy z žádných rizik, která by mohla mít 
vliv na zdraví, bezpečí a na kvalitu 
životního prostředí. 
Ing. Martin Čermák, Ph.D. 
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